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D66

1.1.
D66

Vraag Antwoord

1. Welke consequenties heeft dat 
dan nog Bestemming 
rekeningresultaat: Is het 
financieel-technisch mogelijk om 
ervoor te kiezen om het tekort op 
het sociaal domein over 2019 ten 
laste te brengen van de gevormde 
bestemmingsreserve van 9 
miljoen? Klopt het dat het 
jaarresultaat dan positief wordt en 
de AR hoger blijft meer? 

Nee, de bestemmingsreserve is pas met ingang van het jaar 2020 gevormd en is ingesteld voor de 
dekking van tekorten Sociaal Domein in de periode 2020-2023 en kan dus niet worden ingezet voor het 
tekort SD in 2019.  

2. Waarom is de boekwaarde van 
Land van Tap afgeboekt?
Inmiddels is het antwoord 
gevonden verder op op pag 33 en 
51. We begrijpen dat dit een 
technische reden heeft. Wordt 
verwacht dat nadat de plannen 
voor dit stuk grond gereed zijn de 
waarde weer zal stijgen, waardoor 
deze weer dichter bij het 
oorspronkelijke aankoopbedrag 
komt? En is er in de loop van de 
tijd iets gewijzigd aan de 
bestemming van het Land van 

Momenteel wordt gewerkt aan een concept Ontwikkelvisie voor het Land van Tap. Hierbij zal ook 
gekeken worden naar de financiële haalbaarheid. De verwachting is dat er uit dit project geen positief 
saldo wordt gehaald dat de afwaardering compenseert.
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Tap, is of was deze bestemming 
parkeren of wonen of een 
combinatie?

3. Worden de Kleinsmagelden vanaf 
2020 op basis van het nieuwe 
armoedebeleid naar verwachting 
wel benut? Ofwel: is de 
verwachting dat bij ongewijzigd 
beleid dit budget wel structureel 
volledig of nagenoeg volledig 
wordt benut?

Vanaf 2020 worden de Klijnsmagelden bij het huidige en ongewijzigde beleid, structureel ingezet en bijna 
volledig benut.  Met deze gelden worden uitvoeringskosten voor onderdelen van de Meedoenregeling, 
gericht op kinderen tot 18 jaar, gedekt.  Het betreft specifiek: 

1. Zwemlessen met diploma A-garantie.
2. Huiswerkbegeleiding.
3. Kledingpakketten (zomer en winter).
4. Toekenning van punten aan kinderen  ter besteding in de webshop Meedoen in Overbetuwe.

Daarnaast worden de Klijnsmagelden ingezet ter dekking van de algemene  uitvoeringskosten van de 
Meedoenregling. 

4. De structurele effecten voor de 
begroting 2020 en verder van het 
Sociaal Domein zouden in de 
eerste bestuursrapportage 
verwerkt zijn. Wat het effect is op 
de begroting 2020 is daarin wel 
aangegeven, maar niet voor de 
daaropvolgende jaren. Wat is het 
effect voor de daaropvolgende 
jaren?

Het effect voor de volgende jaren zijn hieronder  weergegeven:
Meerjarenperspectief 2021-2024 Baat / Last 2021 (€)  2022            2023                         2024
      
2. Doorwerking structurele nadelen uit 1e BMR 2020      
a. Sociaal Domein (excl. DRAN) lasten                         -6.184.000  -6.843.000    -7.235.000        -7.496.000

5. Veel projecten lopen vertraging 
op: wat heeft dit voor financiële 
consequenties als je kijkt naar het 
meerjarenperspectief? Betekent 

De kapitaallasten van investeringsprojecten zijn geraamd met ingang van het jaar volgend op het jaar 
waarin de investering gereed is gekomen. Bij vertraging schuiven de (structurele) kapitaallasten dus op 
naar een later jaar. Hetgeen dus betekent dat in de toename van de structurele lasten ook enige 
vertraging zal optreden.



4

dit onder meer dat er ‘vertraging’ 
zit in de groei van structurele 
lasten?

6. De beleidsindicatoren voor 
openbare orde en veiligheid zien 
er goed uit. Alle cijfers behalve het 
aantal verwijzingen van Halt zijn 
gedaald of stabiel en vele malen 
lager dan het landelijk 
gemiddelde. Is er contact met de 
jongerenwerker, scholen, politie 
en andere betrokkenen over hoe 
er preventief kan worden 
gewerkt?

Ja, er is zowel op bestuurlijk als ambtelijk niveau regelmatig contact met onze veiligheidspartners om 
afspraken te maken over preventie-activiteiten.

7. Strategisch Meerjarig 
Huisvestingsplan: Wanneer zijn de 
quickscans van de 
leerlingenprognoses beschikbaar?

De quickscans van de schoolgebouwen en de update van de leerlingenprognoses zijn inmiddels 
beschikbaar.
Deze worden in het vierde kwartaal van 2020 als bijlage bijgevoegd bij het voorstel van het Strategisch 
Meerjarig Huisvestingsplan.

8. Beleidsindicator voortijdig 
schoolverlaters zonder 
startkwalificatie: dit aantal is 
gestegen van 1,3 naar 1,8%. 
Welke redenen liggen daaraan ten 
grondslag?

Deze vraag is uitgezet bij het regionaal bureau leerlingenzaken en hier komen we binnenkort op terug.
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9. Op pagina 19 wordt melding 
gemaakt van de uitwerking van 
drie scenario’s voor het zwembad 
in Zetten. Wanneer is deze 
beschikbaar?

Zie beantwoording technische vragen 20bw000281 en 20uit12131.

Vraag 4:         Wanneer komt het voorstel voor het behoud van de zwemfaciliteit in Zetten                       
alsnog naar de Raad?

Antwoord:      Na input van de betrokken gebruikers, kan het visiedocument net na de zomervakantie 
worden afgerond. Het definitieve visiedocument zal de gemeente Neder-Betuwe met een advies naar de 
raad van Neder-Betuwe brengen. Daarna kan het college Overbetuwe dit advies betrekken bij haar 
voorbereiding voor besluitvorming aan de raad van Overbetuwe omtrent een voorstel op basis waarvan 
de vraag beantwoord kan worden of een zwemfaciliteit in Zetten behouden kan blijven.

Met een collegevoorstel op 8/9 kan het voorstel op de voorbereidende raad van 27/10 en de 
raadsvergadering van 10/11 besproken worden.

10. Op pagina 25 wordt melding 
gemaakt van het verbeterplan 
voor de financiële verantwoording 
sociaal domein. Daarbij wordt 
melding gemaakt van de 
implementatie van de 
verplichtingen administratie. Is of 
wordt bij het begroten rekening 
gehouden met het ervaringscijfer 
van het aantal trajecten dat niet 
door gaat of vroegtijdig wordt 
afgebroken? En wordt hierin 
samengewerkt met andere 
verwijzers zoals huisartsen om de 
verplichtingen die uit 
doorverwijzing door externe 
partijen ontstaan ook in beeld te 
krijgen?

Ja, er is rekening gehouden met her ervaringscijfer bij de implementatie van de verplichtingen 
administratie. En dat geldt ook voor de rechtstreekse verwijzingen door daartoe bevoegde externe 
partijen. Daarnaast hebben we de samenwerking met huisartsen versterkt middels een periodiek 
overleg. Ook het versterken van de samenwerking met de GI’s hebben we in gang gezet.

11. Pagina 26: er wordt melding 
gemaakt van toename kosten 

De wachtlijsten voor ambulante zorg zijn gedaald maar nog steeds aanwezig. Daarnaast werken we aan 
een sterker voorliggend veld, op die manier zorgen we voor een preventief een laagdrempelig aanbod.
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ambulante zorg, onder meer door 
toename van de wachtlijsten 
waardoor er meer crisis, spoed- en 
zorgmeldingen komen. Hoe staat 
het inmiddels met deze 
wachtlijsten? Is het de 
verwachting dat dit aantal 
voorlopig hoog blijft? De 
begroting voor Stichting Veilig 
Thuis is opgehoogd, is dit bedrag 
op basis van de cijfers uit de 
jaarrekening voldoende of wordt 
ook voor 2020 een overschrijding 
verwacht?

In 2019 waren er veel ontwikkelingen bij Veilig Thuis. Het beroep dat werd gedaan op Veilig Thuis nam 
boven verwachting toe. Belangrijke reden daarvoor was de aanscherping van de Wet Meldcode huiselijk 
geweld en kindermishandeling.
De vijftien wethouders in het Bestuurlijk Overleg Veilig Thuis besloten begin 2019 om pas in november 
2019 een besluit te nemen over de begroting 2020. Op die manier konden zij de ontwikkelingen in 2019 
volgen om tot een zo realistisch mogelijke begroting te komen. Daarover bent u eerder geïnformeerd. 
Ook voor 2020 wordt op basis van een landelijke impactanalyse een toenemend beroep op Veilig Thuis 
verwacht.

De bijdrage van 2019 van de gemeente Overbetuwe was in 2019 € 271.586,-. De begroting van 2020 en 
concept begroting 2021 gaan uit van een forse stijging in de subsidies van de regio gemeenten. Voor 
gemeente Overbetuwe betekent dit een stijging van € 308.000,- naar € 413.500,- in 2020 en een stijging 
naar € 418.212,-  in 2021. De stijging in de bijdrage voor 2020 wordt meegenomen in de eerste 
tussenrapportage van 2020. De stijging in de bijdrage voor 2021 voor de gemeente Overbetuwe wordt 
meegenomen in de kadernota 2021.

Er wordt uitgebreid stil gestaan bij de stijging in de begroting van Veilig Thuis in de jaarstukken en 
concept begroting 2021 waar de raad een zienswijze over kan leveren. Deze stukken staan in augustus op 
de agenda van de raad.

12. Pagina 27: er zit een forse stijging 
in het aantal personen met een 
bijstandsuitkering per 10.000 
inwoners en bij cliënten met een 
maatwerkarrangement WMO. 
Hopelijk is het een kommafoutje? 
Misschien de indicator zetten op 
aantal per 1.000, dan zijn de 
cijfers met elkaar in 
overeenstemming.

Klopt, dit is inderdaad een kommafoutje. De cijfers komen uit CBS zij gebruiken 10.000 en 1000 door 
elkaar. 
In dit geval dient de komma één plaats naar links verplaatst te worden. 21,0 is dan het resultaat.

Personen 
met een 
bijstandsuitke
ring: aantal 
per 10.000 
inwoners 

19,6 21 20,6 21,0 

13. Pag 29: Extra kosten voor 
inzameling PMD en de lagere 

Er zijn meer kosten gemaakt voor overslag, sortering en vermarkting van PMD. Voor deze 
werkzaamheden wordt door de gemeente een vast bedrag per ton betaald. Door de toegenomen 
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vergoeding hiervoor: waar 
bestaan de extra kosten uit, welke 
werkzaamheden worden bedoeld, 
de inzamelroutes blijven toch 
hetzelfde?

hoeveelheid ingezameld PMD, zijn ook deze kosten gestegen.

14. Pag 33: Ten opzichte van de 
begroting zijn er minder uren 
besteed aan de 
woningbouwcomplexen. De loon- 
en overheadkosten werden 
derhalve niet gedekt door de 
betreffende grondexploitaties. 
Betekent dit dat er minder 
woningbouwprojecten zijn 
opgestart of worden uitgevoerd 
dan begroot? En betekent dit dat 
we achterblijven op de 
oorspronkelijk doelstelling?

In 2019 zijn er niet minder woningbouw projecten opgestart of uitgevoerd ten opzichte van de 
oorspronkelijke doelstelling. 
Ten opzichte van de begroting (opgesteld medio 2018 op basis van een inschatting) zijn er door interne 
medewerkers minder uren besteed aan woningbouwcomplexen. Totaal zijn alle begrote uren besteed 
aan projecten. Een deel van de werkzaamheden voor woningbouwcomplexen is uitgevoerd door externe 
medewerkers. De  interne medewerkers hebben  werkzaamheden verricht aan de overige projecten niet 
zijnde grondexploitaties.  Over de uren die worden besteed  door externe medewerkers aan 
grondexploitaties en de uren door interne medewerkers aan projecten wordt geen overhead 
doorberekend.

15. Pag 34 en pag 42: De gemiddelde 
WOZ-waarde woningen is 
gestegen: stel dat we niet kiezen 
voor aanslag WOZ op basis van 
totale te innen bedrag plus 
inflatie%, maar (al dan niet 
eenmalig) een gelijk percentage 
per woning plus  inflatie als het 
afgelopen jaar, wat zou dan de 
meeropbrengst van WOZ zijn in 
2021?

Het huidige beleid is dat waardestijgingen geen invloed hebben op de OZB-opbrengsten. Als er geen 
rekening gehouden zou zijn met de waardestijging, dan zou het OZB tarief voor woningen met ongeveer 
5% minder zijn gedaald. De totaal geraamde opbrengst OZB woningen 2020 is afgerond € 5.160.000. Vijf 
procent daarvan is dan € 258.000 (afgerond).

16, Pag 35: waarom is gekozen voor Het grootste deel van de sitebezoekers zoekt praktische informatie. Een top-taken site richt zich op 
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het ‘toptakengericht’ maken van 
de website? In het 
rekenkamerrapport over 
toegankelijkheid WMO zijn daar 
opmerkingen over gemaakt. Is 
onderzocht en/of is er ervaring bij 
andere gemeenten wat deze 
keuze betekent voor 
toegankelijkheid van informatie 
voor de bezoekers?

dienstverlening en het snel beantwoorden van vragen waarop het meest wordt gezocht. Op basis van 
monitoring van bezoekgedrag wordt in kaart gebracht wat deze vragen zijn. Deze informatie wordt 
vervolgens overzichtelijk en toegankelijk aangeboden. Een top-taken site voorziet daarmee in de 
informatiebehoefte van de sitebezoekers. De ervaring leert daarbij dat achtergrondinformatiepagina’s 
minder worden bezocht, waaruit kan worden geconcludeerd dat deze minder in de vraag voorzien. 
Gezien de meerwaarde van een top-takenwebsite bij het toegankelijk maken van informatie heeft de 
VNG een top-taken website opgenomen als één van de aanbevelingen in haar brochure (Digitale) 
Inclusie: aan de slag met gemeentelijke dienstverlening.

17. Pagina 37, speerpunt 49: Wanneer 
wordt de gewijzigde werkwijze 
voor risicomanagement 
geïmplementeerd?

In het tweede halfjaar van 2020 vindt implementatie plaats.  Dit houdt in een brede inventarisatie van 
risico’s behorend bij alle taken die door de gemeente worden uitgevoerd, waarbij ook aandacht is voor 
risico’s vanuit oogpunt van bedrijfsvoering.  Alle risico’s met kwantificering, prioritering en duiding van 
beheersmaatregelen worden verzameld in een risicoregister en overall inzichtelijk gemaakt in de vorm 
van een risicokaart.

18. Pagina 57: Er ligt een grote 
uitdaging voor ons allemaal om 
naar een sluitend 
meerjarenperspectief te komen. 
Wordt bij het aanbieden van de 
begroting ook rekening gehouden 
met het op voldoende (lees: 
categorie A) brengen van alle 
kengetallen op termijn? Stel dat 
we besluiten om tav de netto 
schuldquote bewust te kiezen 
voor een andere categorie omdat 
de rentestand zo laag is, heeft dat 
dan ook nog andere financiële 
gevolgen?

Uiteraard is het streven altijd om alle kengetallen op het niveau van categorie A (= voldoende) te krijgen. 
Het is echter een utopie om te verwachten dat het kengetal solvabiliteit (is eigen vermogen als 
percentage van het totale balanstotaal) binnen de periode van de meerjarenraming op het hoogste 
niveau gebracht kan worden. Dit zou namelijk inhouden dat er een algemene reserve zou moeten zijn 
van ca. € 75 miljoen, namelijk 50% van het balanstotaal.
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19. Pag 72: Digitalisering van 
bekendmakingen: Wet 
elektronische publicatie algemene 
bekendmakingen is uitgesteld tot 
januari 2021. Betekent dit dat pas 
dan alle bekendmakingen digitaal 
zullen zijn, of gebeurt dit al 
eerder? En wat gebeurt er dan 
met de bekendmakingen in de 
krant?

1. De bekendmakingen zijn nu ook al digitaal te raadplegen, via Officiëlebekendmakingen.nl Mensen 
kunnen zich ook abonneren op de digitale attenderingsservice, via https://overuwbuurt.overheid.nl/ Hier 
kunnen mensen hun postcode opgeven en dan krijgen ze wekelijks de officiële bekendmakingen uit het 
gebied rond hun postcode. De grootte van dit gebied kunnen ze zelf bepalen, en ze kunnen er ook voor 
kiezen om alle officiële bekendmakingen uit de hele gemeente te krijgen. Behalve via mail is deze 
attenderingsservice ook beschikbaar in een app. Bestemmingsplannen zijn daarnaast ook terug te vinden 
via de site ruimtelijkeplannen.nl

2. Er zijn geen plannen om te stoppen met de bekendmakingen in de krant. 
 

20. Pag 72: bij de beleidsindicator 
voor externe inhuur, staat 
aangegeven dat hierin naast het % 
van de loonsom ook de totale 
kosten worden opgenomen. Deze 
zijn echter niet vermeld. Wat zijn 
deze totale kosten voor 2019?

De interpretatie / definitie van de beleidsindicator is:
Kosten inhuur externen als % van de totale loonsom + totale kosten inhuur externen. 
De totale kosten inhuur externen horen dus bij de definitie. Dit is de reden waarom het bedrag van de 
totale kosten niet is opgenomen. De totale kosten voor inhuur binnen het P-budget zijn in 2019 5.3 mlj. 
afgerond. 

21. Pag 87: Klopt het dat vertraging in 
een project of bij gronduitgifte 
betekent dat de boekwaarde stijgt 
omdat er kosten worden gemaakt 
die moeten worden goedgemaakt 
door een stijging van de 
boekwaarde? Betekent dit dat er 
een hogere boekwaarde door 
vertraging mogelijk niet 
gecompenseerd kan worden in 

Ja dat klopt, bij grondexploitaties vinden eerst de investeringen plaats: grondaankopen, kosten 
planologische-procedure, civieltechnische kosten en rentekosten. Deze kosten worden later in de tijd  
gedekt uit de grondverkopen. Als door vertraging in het project de boekwaarde stijgt door plankosten en 
rentekosten worden deze extra kosten niet gedekt door hogere grondopbrengsten. De 
grondopbrengsten worden marktconform bepaald. 

https://zoek.officielebekendmakingen.nl/uitgebreidzoeken/officielebekendmakingen
https://overuwbuurt.overheid.nl/
file:///C:/Users/AARNSW1/AppData/Local/Microsoft/Windows/INetCache/Content.Outlook/C6PS0C8A/ruimtelijkeplannen.nl
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een later stadium omdat de 
marktwaardes niet meestijgen?

BOB

1.2
BOB

Vraag Antwoord

1 Pag. 3 Resultaat
Klopt ons beeld dat er destijds dus 
alleen een algemene waarschuwing is 
gegeven en dat nu blijkt dat het om 
meer dan 3 miljoen euro te gaat?  Zo 
ja, wat zegt dit over het informatief 
gehalte van de TR 4 en de mate 
waarin de gemeente bij het sociaal 
domein inmiddels in control is?
Is er bijv. nu inmiddels ook bij bijv. 
Karakter een goedkeurende verklaring 
van de instellingsaccountant op de 
verdeling van de facturen van Karakter 
per gemeente (waar die er eerder niet 
was)?

De beantwoording van deze vraag is meegenomen in de (digitale) informatiebijeenkomst over de 
jaarstukken 2019 op 16 juni jl. De melding in TR4-2019 betrof  geen algemene waarschuwing, maar een 
specifieke winstwaarschuwing als gevolg van te verwachten hogere lasten (tussen de€  2,7 – 3,2 miljoen) 
voor het sociaal domein. Dit naar inschatting op basis van de kennis van dat moment. 
Dit is tot uitdrukking gekomen in de jaarrekening 2019 waarin het sociaal domein een tekort 
(overschrijding beschikbare budgetten) vertoont van € 3,1 miljoen. We zijn in staat om de uitgaven van 
het SD steeds beter  te monitoren. De uitgaven over de jaren 2017 t/m 2019 hebben we geanalyseerd en 
op basis daarvan is een inschatting gemaakt van de verwachte kostenontwikkeling voor de komende 
jaren. Wij verwijzen naar de informatie hierover in de kaderbrief 2021.

Van Stichting Karakter (omzet voor Overbetuwe € 923K) hebben we over 2019 een goedkeurende 
controleverklaring van hun accountant ontvangen. 

2 -Pag. 9 beleidsindicatoren
Kunt u de beleidsindicatoren op deze 
plaats en elders in de jaarstukken 
waar mogelijk aanvullen met actuele 
cijfers? Zie bijv. ook pag. 21 waar 
alleen een indicator met alleen een 
waarde voor het jaar 2016 is 

De bestuurlijk planning en accountantscontrole vraagt om een momentopname op grond waarvan de 
indicatoren in de jaarrekening opgenomen worden. De gegevens worden op ”Waar staat je 
gemeente(.nl)? “ en bijvoorbeeld op de site van het CBS  continu geactualiseerd. Daar is de actuele 
informatie van de beleidsindicatoren beschikbaar.



11

opgenomen…..

3 Pag. 10 project e-bike en e-auto 
Westeraam en Eshof 

Wanneer kan de raad de gevraagde 
evaluatie verwachten? Kan de met de 
provincie over dit project gevoerde 
correspondentie in elk geval zo snel 
mogelijk met de raad worden 
gedeeld?

De raad is met de informatiememo Terugblik campagne 'Ontdek de e-bike en e-deelauto’ (17 maart 2020 
met corsanummer 20inf00017) geïnformeerd over de resultaten van het project. 
De campagne maakte onderdeel uit van het regionale programma Slim & Schoon
Onderweg (www.slimschoononderweg.nl). Er is met de programmamanager gecorrespondeerd over de 
aanpak, voortgang en uitkomsten. Deze informatie is terug te vinden in de eerder genoemde 
informatiememo.

4 Pag. 11 Elst Centraal
“Ten behoeve van de uitvoering van 
het speerpunt Elst centraal zal de 
ontwikkelvisie worden geactualiseerd 
en hieraan gekoppeld ook de 
grondexploitatie in beeld worden 
gebracht.”

Kunt u hiervan de actuele planning 
geven?

Momenteel zijn de verschillende onderdelen binnen Elst centraal en bijbehorende grondexploitaties en 
investeringskredieten in beeld gebracht. De actualisering van de bestaande ontwikkelvisie Elst centraal is 
opgestart. Elst centraal is onderdeel van de bestaande visie Elst zuid oost en deze zal niet worden 
geactualiseerd 
Betreffende de grondexploitatie van Rijnstate worden fiscale gevolgen met de belastingdienst 
afgestemd, conform de in het verleden met de belastingdienst gemaakte afspraken. Het vooroverleg met 
de belastingdienst  betreffende koopsom gronden en kostenverhaal Locatie Spoorlaan  is op moment is 
op dit nog gaande. Verwacht wordt dat de belastingdienst na de zomer hierover uitsluitsel zal geven. In 
september zal dan de koopovereenkomst en de anterieure overeenkomst met Rijnstate worden 
afgerond. Deze kan dan samen met de grondexploitatie Rijnstate, geactualiseerde ontwikkelvisie en 
overzicht grondexploitaties en investeringskredieten Elst centraal naar het college en de raad worden 
gebracht.
We sturen op college van 13/10 en de raadsvergadering van 8/12.

5 Pag. 11 Stationsomgeving Zetten

“In 2019 is een concept 
projectopdracht opgesteld en is de 
subsidieaanvraag voor de provincie 
voorbereid.”

Het is niet gebruikelijk om dergelijke stukken met de raad te delen, desgewenst kan de raad de aanvraag 
wel bij de griffie inzien. In de subsidieaanvraag staat een overzicht  van geraamde uitvoeringskosten. Als 
de aanbesteding van het werk heeft plaatsgevonden, kan de aanvraag met de raad worden gedeeld .
Het project wordt in het najaar opgestart. De projectopdracht wordt na de zomer aan het college ter 
vaststelling voorgelegd. Dit document kan na besluitvorming in het college ter informatie aan de raad 
worden toegestuurd. Het project dient uiterlijk op 31 dec 2022 afgerond te zijn met een mogelijke 
uitloop tot 30 juni 2023.
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Kan de subsidieaanvraag inmiddels ter 
informatie met de raad worden 
gedeeld? Wat is de actuele planning?

6 Pag. 13 Economische Zaken
“Onderzoek behoeften startende 
ondernemers: Het onderzoek is 
uitgevoerd door een afstudeerstudent 
van de Hogeschool Arnhem Nijmegen. 
Het onderzoek wordt in kwartaal 1 
van 2020 afgerond.”

Kunt u het onderzoek met de raad 
delen?

Dit is gedeeld met de raad op 6 mei 2020 via TIC van het b&w advies 20bw000183.

7 Pag. 16 Onderwijs
“- Meerlasten VVE zijn ten laste van 
specifieke uitkering OAB gebracht, 
waardoor er regulier budget 
overblijft.” 

Is dit het gevolg van gewijzigde 
(landelijke) regelgeving of 
voortschrijdend (lokaal) inzicht

Het is landelijke regelgeving. Vanaf 1 januari 2020 zijn de VVE uren van 10 uur naar 16 uur per week 
gegaan. Deze extra uren VVE dragen eraan bij dat de pedagogisch medewerkers meer tijd hebben voor 
verdieping in de thema's en het ontwikkelingsgericht werken. Zij kunnen zodoende meer aandacht 
besteden aan taal- en rekenstimulering en herhaling

8 Pag. 17 Wanmolen
“In 2019 zijn met meer dan veertig 
organisaties in Zetten gesprekken 
gevoerd over de rol en taak die zij 
voor zichzelf zien in een nieuwe 
Wanmolen. (…) Binnenkort komt het 
voorstel aan de raad betreffende deze 
accommodatie.”

Het CDA heeft een schriftelijke vraag gesteld over de Wanmolen (S509). In de beantwoording daarvan 
gaan wij nader in op de ontwikkelingen en planning van het raadsvoorstel.
Wij zijn in gesprek met een werkgroep vanuit het bewonersplatform en gebruikers. Naar aanleiding van 
een bezoek aan een MFC in Uden willen zij enkele keuzes over maatschappelijke meerwaarde en 
exploitatie voorleggen aan een grotere groep huidige en (mogelijk) toekomstige gebruikers en andere 
stakeholders. Met de uitkomst hiervan ronden wij een voorstel aan uw raad af dat het college in 
september behandeld en dan aan uw presidium zal aanbieden.
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Hoe is de ontwikkeling in de planning 
rond de Wanmolen sinds 2019. Is er 
sprake van vertraging en zo ja, wat 
is/zijn daarvan de oorzaak/oorzaken? 
Wat waren en zijn nu de geplande 
mijlpalen? Wanneer kan de raad het in 
de jaarstukken aangekondigde 
voorstel tegemoet zien?

9 Pag. 19 Bibliotheek
“In de regio werken wij aan een 
eenduidige financiering en (financiële 
en maatschappelijke) 
verantwoording.”

Wat is het actuele tijdschema (of 
wanneer kunt u ons hierover nader 
informeren)? Kunnen we een afschrift 
krijgen van de subsidiebeschikking 
2020 die in de TR-4 werd 
aangekondigd?

In de regio is besproken welke wijze van indexering wij gaan hanteren. OBGZ werkt verder aan een 
eenduidige financiële en maatschappelijke verantwoording. Door coronacrisis heeft  (bestuurlijk) overleg 
hierover niet verder plaatsgevonden. In het najaar zullen wij dit verder oppakken.
Vanwege de voorziene overgang van de bibliotheek in Heteren naar het centrumplan is een ombouw van 
De Vogeltuin naar een servicepunt niet rendabel. Om een volwaardige bibliotheek in de Vogeltuin te 
behouden (tot oplevering van ‘Huiskamer van Heteren’) waren nadere bestuurlijke afspraken nodig. 
Deze verwerken wij in de definitieve beschikking die wij u snel doen toekomen.

10 Pag. 31 Inwonerparticipatie
“In 2019 heeft de raad opdracht 
gegeven om een organisatie brede 
visie op te stellen over interactie met 
de samenleving: wat voor gemeente 
willen wij zijn? In 2019 is een start 
gemaakt met het opstellen van deze 
visie (gereed mei 2020). Er is input 
opgehaald bij de gemeenteraad, het 
college, de ambtelijke organisatie en 
partners. De visie wordt 
richtinggevend voor het handelen van 
de gemeente. De positie van dorps- en 

‘De interactiewijzer wordt geactualiseerd op basis van het advies uit het rekenkamerrapport, het verzoek 
van de raad en de nieuwe visie. Dit sluit aan op het geformuleerde in TR-3 en de jaarstukken over de 
follow-up van het Rekenkamerrapport. De geactualiseerde interactiewijzer wordt toegevoegd aan de 
stukken voor de raad bij de behandeling van de visie.’
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wijkraden wordt meegenomen in de 
uitwerking van de visie. In 2019 is de 
interactiewijzer geëvalueerd en 
verbeterd; de interactiewijzer wordt 
geactualiseerd op basis van de visie. 
De visie en de implementatie van de 
visie betreffen de uitvoering van zowel 
speerpunt 7 als speerpunt 8. Daarom 
zijn deze bij de begroting 2020 
geïntegreerd tot 1 speerpunt.”

Hoe verhoudt deze passage zich door 
het feit dat de interactiewijzer door de 
raad nadrukkelijk is terugverwezen 
naar het College en tot de door het 
College gegeven update uit TR-3 (pag. 
31) en wat het College op pag. 117 
van de jaarstukken heeft vermeld over 
de follow-up van het 
Rekenkamerrapport? Wat is van deze 
drie beschrijvingen de echte stand van 
zaken of wilt u alsnog een correcte 
beschrijving geven?
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Groen Links 

1.2
GL

Vraag Antwoord

1 Blz 10 speerpunt 13: wat is de stand 
van zaken mbt optimalisatie 
fietsverbinding tussen kernen? 

De raad is met de informatiememo Voortgang Fietsagenda (24 maart met corsanummer 20inf00021) 
geïnformeerd over de stand van zaken en de vervolgstappen van verkenningen en projecten uit de 
Fietsagenda. De afgelopen maanden zijn we aan de slag gegaan met de vervolgstappen.

2 Blz. 17 speerpunt 19: is er door 
UNESCO al geoordeeld over de 
nominatie Romeinse Tempel Elst?

Nee, nog niet. Vanwege de coronacrisis is de besluitvorming tot aanwijzing van de Romeinse tempels in 
Elst vertraagd. De Nederlandse Limessamenwerking verwacht dat er in de jaarlijkse vergadering van het 
World Heritage Comité van UNESCO een besluit wordt genomen over de nominatie. Deze vergadering 
staat gepland voor juli 2021

3 Blz. 22 speerpunt 3: wat is de stand 
van zaken mbt de toegezegde nota? 
(passende inrichting sociaal domein

Het beleidsplan “een sterke sociale basis in Overbetuwe” wordt voor de zomervakantie door het college 
vastgesteld en na de zomervakantie aan de raad aangeboden ter behandeling.

4 Blz. 23 speerpunt 6: Uitvoeringplan 
Armoedebeleid. Wanneer komt deze?

De raad is geïnformeerd over het uitvoeringsplan met het vaststellen van het uitvoeringsplan 
armoedebeleid op 19 mei 2020 (20BW000134)

5 Blz. 33 Tabel 8.3. Wat is het project 
handhaving strijdige bewoning (

In het ‘Samenhangend handhavingsbeleid’ is een prioritering aangegeven voor handhavingstaken. Taken 
met een gemiddelde prioriteit worden thema gewijs of op projectbasis aangepakt. Sinds 2017 wordt in 
het kader hiervan strijdige bewoning op projectbasis gehandhaafd. Er is voor dit thema gekozen omdat 
bewoning van niet voor bewoning bestemde panden risico’s met zich mee brengt aangezien deze panden 
vaak ook niet geschikt zijn voor bewoning.

6 Blz. 38 speerpunt 7: Wat is de status 
van de visie op Inwonerparticipatie?

Deze wordt in september  voorgelegd voor behandeling de raad.


